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Laatsie update: 27 septembeÍ20i1 10:25

AM§TERDA[.]! - Een me€rderheid van de Raad van State ziet fiinister Plet Hein Donner
ves Binnenlandss Zaken liever niet als opvolgsr van vicapresident Hermen ïjeenk
Willink.

De CDA-minister zou niet onafhankelijk genoeg zijn en geldt als
staatsrechtelijk omstreden. Dat zeggen meerdere anonieme bronnen
rondom de Raad van State, het hoogste adviesorgaan van hel

kabinet. tegen NU.nl.

Donner is omstreden omdal hi.j door meerdere leden van de Raad
niet wordt gezien als de eminenle rechtsgeleerde die nodig is
als vicepresident.

"Ook is hij te politiek en niet principieel. Neem bijvoorbeeld zijn plan om Wob-ve{zoeken te
kunnen afwuzen. Maar dat is juist een fundamenteel recht van de burger om openheid van
de overheid te krÍgen", aldus een bron.

Kabinet

Ook vreest men bÍ de Raad van State dal Donner klem komt te zitten als hij als vicepresident
van de Raad van State wetsvoorstellen moet beoordelen van een kabinel \raar hij zelf initialor
van is geweest.

De Raad van State adviseert de regering over wetsvoorstellen. Ook is de Raad d.
bestuursrechler in Nederland. Het orgaan leli momenteel 63 leden.

Hirsch Ballin

Naast Donner worden ook voormalig CDA-minister Eínst Hirsch Ballin en huidig R

State-lid Yvonne Timmerman-Buck (CDA) genoemd als rnogelijke opvolger van Hcrr,,.rr ,1culn
Willink (PvdA), die 1 februari 2012 vertrekt.

Eerder deze maand schreeÍ NRC dat er in het kabinet onenigheid zou zijn over de opvolging.
Premier Rutte en koningin Bëatrix zouden voorstander zijn van een open procedure. waaraan
onder anderen Hirsch Ballin zou kunnen meedoen.

Dit zou echter op vezet stuiten bij CDA-rninister Verhagen (Economische Zaken). aangezien
Hirsch Ballin een uitgesproken tegenstander is van de huidige coalitie.

Regent

De Raad van State is het hoogste rechtscollege in Nederland, en spéelt een belangrijke rol in

de totstandkoming van wetgeving in Nederland. De regering moet blJ de Raad advies vragen
over nieuwe wetgeving voordat die aan de Tweede Kamer wordt voorgelegd.

Ook kan de Raad van State op'treden als tegenl wanneer er geen meerderjaíige koning is, of
hei staatshoofd niet in siaat is om te regeren.

Het siaatshoofd is voorzitter van de Raad vén State. maar de vicevoozitter voert de dageltkse
leiding over het orgaan.

Eerdere berichten

. 'VerzekeraaÍ ASR blokkeert claims woekerpolis'
' 'Geen nieuwe school voor zwak bestuurder'
. Brinkman verliest'medestander' in Staten
. 'Samsom mogelijk gevaar voor Rutle'

ilitii't sx
. 'Schippers loog over Olympische Spelen'
. Leers wil af van Turkse rijlessen
. Kamei- voor einde verjaÍingstermijn
. Aangifle wethouder tegen raadsleden 'seksrel'
. Brandbrief bouwsector aan Tweede Kamer
. PW verliest twee zetels in peiling
. 'MeeÍ kunststof flessen inzamelen door afschaffen statiegeld'
. Opvolger Brinkman in Noord-Holland bekend
. Kamer wil uitleg over treinsloring
. Pw-jongerendag van de baan
. Gesthuizen zegt dat politie liegt over aÍrestatie
. Duizenden op de been voor behoud sociale werkplaats
. Zi.llslra niet bang voor extra bureaucratie hoger onderwi.is
. De Jager veÍwacht geen soepelheid uil Brussel
. CBP wil aanpassing wetsvoors'tel meldplicht datalekken
. 'Slachtoffer mag straf aangeven'

http://www.nu.nl/politiell2626011ldonner-r,.uur-bij-leden-raad-van-state.html 23-3-2012

van SIate'
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Vrijdag 13 januari 2012. Het laatste nieuws het eerst op NU.nl

Senaat behandelt lD-wet over twee weken
Laatsie updete: ?8 septen'iber ?S ï 1 14:27

*§S* §"{AAffi - *e Ëerste Kmrrter vindt het t* snei crm aË v*Ëg*r'lds t*reek het vu*§xvo*
hetqanetelem *ver ds l*-ka*rt van n'línisÉer Fiet §{ein B*rtmen {ffiínmel"tiandse ëakem,

De Senatoren hebben er behoefte aan dat er eerst een aantal
fundamentele vragen schriftelijk wordt beantwoord. Over twee
kan de wet alsnog besproken worden in de Senaat.

Een woordvoerder van de Eerste Kamer heeft dat woensdag 
1

Donner had aangedrongen op spoed voor de wet die het weer
mogelijk moet maken om leges te heffen voor de lD-kaart. De
Kamer bespreekt de wet woensdagochtend.

Foto: ltlil.nil§i*n Bouman

Begin september oordeelde de Hoge Raad dat de overheid geen geld voor de kaart mc

vragen. Gevolg was dat het document op slag gratis was en er een stormloop ontsiond
dit de overheid veel geld kan kosten, maakte Donner snel een wetsvoorstel dat het wer
mogelijk maakt leges te heffen.

SP

ln het Radio 1-Journaal zei SGP-Senator Gerrit HoldUk dat er zorgvuldig naar de aanpe
van Donner gekeken moet worden. SP-Kamerlid Ronald van Raak zei woensdag tijden
debat over de lD-kaart dat deze gratis moet blijven.

Van Raak hekelde ook de terugwerkende kracht van deze wet. Sinds donderdag is de I

niet meer gratis, terwijl de wet nog door Tweede en Eerste Kamer moet. "Nu wordt er e

noodwet door de Kamer gejast. zo ga je niet om met een uitspraak van de Hoge Raad.

De SP vindt dat wetten slechts bij uitzondering met terugwerkende kracht mogen ingaa
GroenLinks pleitte er voor om de wet pas van kracht te laten worden na publicatie in he

Staatsblad. De partij meent evenals de SP dat de kaart gratis moet blijven.

PvdA

Donner zou de wet die het mogelijk maakt weer geld te vragen voor de lD-kaart van taÍ
moeten halen. In een nieuwe wet moet de lD-kaart in principe gratis zijn en in ieder gel
goedkoop mogelijk.

Dat zei PvdA-Kamerlid Pierre Heijnen woensdag tijdens het debat over de ID-kaart. On
te drukken zou het document tien jaar geldig moeten zijn .Voor ouderen kan de kaart
onbeperkt geldig worden, aldus de PvdA"

Voor invoering met terugwerkende kracht heeft Donner ook geen goede argumenten, v
Heijnen. Dat alleen mensen die bezwaar maakten tegen de leges deze terug kunnen kr

noemde hij 'klassebureaucratie'. Brave burgers die geen bezwaar maakten, worden dai
dupe.

Uitspraak Hoge Raad

http://www.nu.nllpolitíek/2627022lsenaat-behandelt-id-wet-twee-weken.html t3-t-2012
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Net als D66 hekelde Heijnen dat Donner kennelijk geen rekening had gehouden met de
uitspraak van de Hoge Raad. Daardoor moest hij snel met een noodwet komen.

D66-Kamerlid Gerard Schouw vroeg om de behandeling van de noodwet aan te houden om er
beter over te kunnen praten. De regering krijgt zo meer tijd om in te gaan op de kritiek van de
Hoge Raad.

Ook de ChristenUnie keerde zich tegen de terugwerkende kracht. Groenlinks wil de lD-kaart
gratis houden tot de wetlrlaar is.

WD

De WD heeft er moeite mee dat gemeenten nu alweer geld mogen vragen voor de lD-kaart,
terwijl dit nog wettelijk geregeld moet worden. WD-Kamerlíd Jeanine Hennis-Plaschaert vraagt
zich af of dit stand houdt voor de rechter. "We kunnen ons niet een nieuwe flater veroorloven."

Daarom zou het beter zijn dat de wet pas geldig wordt als deze in het Staatsblad gepubliceerd
is. Maar Hennis-Plasschaert wilde nog niet zeggen of ze een voorstelde wetswijziging van
Groenlinks die dit regelt, gaat steunen. Ze wil eerst de antwoorden van het kabinet af,rachten.

Eerdere berichten

Vandaag
. 'PW-Statenlid Cor Bosman heeft spijt'
. Snel actie voor behoud toezicht kinderopvang
. EU wil miljarden verdienen met afual
. Rutte noemt opmerkingen Beatrix terecht
. 'CDA staat achter kabinetsbeleid'
, Nederland wil Denen en Noren bij JSF
. PW'er Limburg uit fractie gezet om 'Turks varken'
. 'Versterk justitiële keten in Afghanistan'

Giaterem
. Rosenthal wil onderzoek naar aanslag Syrië
. 'Fundament JSF is sterker geworden'
. Meeste Nederlanders achter Beatrix
. Eerste CDU'er eist aftreden president Wulff
. 'Koerswfiziging CDA riskant'
. SP evenaart PvdA in peiling
. Kamer twijfelt over langer tijdelijk contract
. Nog hruee weken meedenken over natuunruet
. 'Matrixborden haperen niet structureel'
. Fractievoozitters bezoeken Afghanistan
. SP doet voorstel lager salaris Kamerleden
. Tot 1 juli overgangsregeling voor kunstenaars
. Geen excuses voor negeren Holocaust
. PW wil document gezinshereniging van tafel
. Nederland komt Strafhof tegemoet met huur
. 'Problemen gemeenten door passend ondenrijs'
. Europarlementariërs vrezen akkoord
. Kamer bezorgd over toezicht kinderopvang
. Commissie-De Wit houdt meer verhoren
. 'Fusie Zuid-Holland, Zeeland en deel Brabant'
. Kamp wil malafide uitzendbureaus terug naar nul brengen
. Poolse dank voor Wim Kok
. Nieuwe premier België bezoekt eerst Den Haag
. PvdA-voozitter Arnhem weg na kritiek Cohen
. PWwil extraatje voorAOWers
. 'Hef ov-chipkaartbedr'ljf Translink op'
. 'CDA gaat ruk naar links maken'

http://www.nu.nl/politieU2627022lsenaat-behandelt-id-wet-twee-weken.html t3-t-20t2



ID-wet tc snel geldig - POLI I'lF.K BiN... pagina I van 2

veflsLei §!uileo

ptrr§$il"n1
SP: lD-kaart moet, dus moet gratis, WD: lD
-wet te snel geldig

28-09-l 1 l0:53 uur

Q anp

t:?ïJhï,

De lD-kaart is verplicht, dus de overheid mag er geen geld voor vragen,
betoogden SP en Croenlinks vandaag tijdens een debat over de kaart. De

WD liet weten er moeite mee te hebben dat gemeenten nu alweer geld
mogen vragen voor de kaart, terwijl dit nog wettelijk geregeld moet
worden.

VVD-Kamerlid Jeanine Hennis-Plaschaert vraagt zich af of dit stand houdt
voor de rechter. 'We kunnen ons niet een nieuwe flater veroorloven.'

Daarom zou het beter zijn dat de wet pas geldig wordt als deze in het
Staatsblad gepubliceerd is. Maar Hennis-Plasschaert wilde nog niet
zeggen of ze een voorgestelde wetswuziging van GroenLinks die dit
regelt, gaat steunen. Ze wil eerst de antwoorden van het kabinet
afl,vachten.

De WD staat sympathiek tegenover het voorstel van de PvdA om de lD-
kaart tien jaar geldig te laten zijn, maar wil dan wel zeker weten dat er
niet meer mee geknoeid gaat worden. Ook de PW voelt voor een
geldigheid van tien jaar. Beide partuen vinden wel dat snel geregeld moet
worden dat de lD-kaart niet meer gratis is.

Verplicht identificeren
De Hoge Raad bepaalde dat gemeenten geen leges mogen heffen voor
het document, omdat de burger deze verplicht moet hebben om zich te
identificeren. Volgens de SP had minister Piet Hein Donner (Binnenlandse

Zaken) hier beter bij stil moeten staan.

http://wlru,.parool.nl/parooi/n1/35 87,2011/article/printldetatll2932881/SP-IL)-kaart-mo... 28-9-201 i
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Tijdens de brjna 2 wel<en dat de lD-kaart gratis was, zijn er 155.000
aangevraagd. Dat is bijna vijf keer zoveel dan normaal. Per dag kostte
deze stormloop 800.000 euro. Dat zei minister Cerd Leers vandaag. Leers

vervangt minister Piet Hern Donner (Binnenlandse Zaken) die op de

Antillen is.

De Kamer spreekt vandaag over de wet die leges heffen weer mogeiijk
maakt. Veei partijen hekelden ook de terugwerkende kracht van deze
wet. Sinds donderdag is de kaart niet meer gratis, terwijl de wet nog door
Tweede en Eerste Kamer moet.

'Nu wordt er een noodwet door de Kamer gejast. Zo gaje niet om met
een uitspraak van de Hoge Raad', zei SP-Kamerlid Ronald van R.aak.

Croenlinks komt met een voorstel de wet pas in te laten gaan na
publicatie in het Staatsblad. (ANP/Redactie)

http:ilr,rwrv.palool.nl/parool/n1/35 87l20l1iarticlelprintldetarll?g32881/SP-ID-kaart-mo... 2B-9-201 1
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Woenedag 28 september'ZA't1. *e:, iaatsie nieun$ heï eersi op tlU"nl

Aarzeling in Kamer over snelle ingang ID-we{
Laatste update: 28 september 201'l 12:53

D§N HAAG - De ïweede Kamer hikt aan tegen de snelheid waarmee gemeenten v

geld mogen gaan vragen voor de lB-kaaÉ.

i:*Ía: Àidi3

Van minister Piet Hein Donner (Binnenlandse Zaken) mogen:
eind* vcrrge week v,,,eËr rlr;**, r*aar *e wet die di't reg*lt moet
door het parlement.

Grr:enlinks kwam daar*n: nret het voorstel pas we*r iega* te
voor de iD-kaart ais de wet echt klaar is en in het Staatsbiad ir

gepubliceerd.

Bij andere oppositiepartijen viel dit in goede aarde. Zij hekelde
t*rugwerk*nde kra*ht van f1Ëi nacdrr,i*Íje van ffonner. SiechÍs

uitzondering zou hiervan sprake r*ogen zijn.

\l\§D

WD-Kamerlid Jeanine Hennis-Plasschaert had ook aarzelingen bij de voortvarendherd
minister. Zii vro*g zich oak af of het niet beter zou z4n pas weer geld te v!"agen 'yoor de
Itaart als de v,t*í. klaar is, maar wiicie nog niet ze.§een aí ze ket voorstel ,ran Grr:enl-inks
regelt, gaat steunen.

De Eersie Karner heeft al aangegeven pas over iyree weken *,t*r de lD kaari ie wiilen
Eerst i'noet het kabinet nog een paai'fundamenteie vi"agen beantwoarden.

Gratis

SP en Groenlinks pleitten eryoor het document gratis te maken. Voor de PvdA is dit oc

ultgangspunt, maar de parti.j hield het erop dat de !D-kaart zc goedkoop mogelijk moet

Begin september oordeelde de Hoge Raad dat de overheicj geen geld voor de kaart mc

vragen. Gevolg was dat het document op slag gratis was en er een stormloop ontstond

Stormloop

ïij#ens tJe bijna 2 v.t*ken daï de l}-ka';srt gratis was. xjn er 155.AAA aangevraag *. ïJat

vijï keer zoveel dan *orrnaal. Fer dag kcstte deze st.:rn:iocp E0C.000 euro.

Omdat dit de overheid veel geld kan kosten, maakte Donner snel aen wetsvoorstel dat
we*r rn*réelijk n:aakt leEes te hefíen.

**rdere berie hten

Vanda*g

" {,àtÍ}*r steuni nieu'..,.*re v*rlengrng nii§*i* i-ill!r}
. Ambassade Libië mogelijk begin oktober open
. 'Onduidelijk wat miljarden voor innovatie opleveren'
. Wilders heeli geen zin i* evaluat-i* debat
. SP en PVV tegen verlenging missie Libië

x

,f

h

http://wwir,.r-ru.nlipolitíekl2627354laarzcling-in-kamer-snelie-ingang-ic1-wet.lrtml 28-9-201ï
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pffitrffitr§'rx§
Veíi.§!.er §j$iteS

Senaat weigert wet lD-kaart versneld te
behandelen

28-09*1 1 06:31 uur

L: ;r;-l:r';;,; rr.;; i:;1 t:; -at; ;-;.:;a aJJíi ,;jt ijJg* ir";;l l:;* j.;;":C;i:i.';1.,,--.,,--
voor de kaart geen leqes meer moEen vrager'). Cl Al.,jf

De Eerste Kamer heeft besloten het wetsvoorstei over de lD-kaart van
minister Donner niet volgende week maar over twee weken te
behandelen. De Senatoren hebben er behoefte aan dat er eerst een aanrai
fu ndamentele vrage n sch rifte t ij k wo rdt beantwsord.

Een woordvoerder van de Eerste Kamer heeft dat vandaag gemeid na
berichtgeving van de NOS. Donner had aangedrongen op spoed voor de 

I
wet die het weer mogelijk moet maken om leges te heffen voor de lD- |

kaart, maar de Senaat vindt het te snel gaan.

De Tweede Kamer buigt zich vandaag over het wetsvoorstel. Begin
september oorcJeelde de Hoge Raad dat de overheid geen geld mocht
v*ragen omdat de burger zelf niet veel had aan het document. De lD-kaart
diende voornamelijk ter identificatie.

Het gevolg van de uitspraak was dat het document, dat hoogstens 43
euro kan kosten, op slag gratis was en er een stormloop op de lD-
kaarten ontstond. Omdat dit de overheid veel geld kan kosten, maakte
Donner snel een wetsvoorstei dat het weer nlogelijk r':raakte leges te
L.^t{^^ttcttEtr.

Donner vroeg de Eerste Kamer de wet met voorrang te behandelen, lieist
volgende week, maar senatoren vinden dat Donner een uitspraak van de
Hoge Raad niet zomaar naast zich neer kan leggen en dat hij te snel gaat.

ln de Tweede Kamer scharen in ieder geval VVD, CDA en PW zich achter

http://wwu'"paroo1.nl/parool/n1/35 87 1201i iarticielprintldetatll293250l/Senaat-weigert-... 28-9-Ztt1l
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de handeiswijze van Donner. De PvdA wil compensatie van de kosten voor
de burger.

(Redactie)

t:,,:.: :r':aaa...jl-:',. :,,:,i--i f ll:::a..r'; ,.t;i.,ta;,:-.::.r;:.::.:l;t

irttp:/iu,'u .v.parool.nl/parool,/nl/35 87l2}l i iarticleiprintld,etalll2g325{} I /Senaat-weiEelt-... 2tl-9-201 1
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Dond€rdag 29 september 201 1. Het laatsie naeuws het eersl op NU.nl

Kamer laat twijfels over lD-wet varen
Laatsie upd*t€: 2Ë septembsr 2C'1 Í C0:0i

§§N t{AÀG - §e ïweede Kanrer sternt errnee i* dat burgers vanaf vorige week
demdendmg woer xijn ga**r heta§er"l v*or de $ffi-kas$.

Een meerderheid had er moeite mee dat de wet die de hefÍing van
leges regelt met terugwerkende kracht ingaat. Maar de WD gaat daar
nu toch mee a?,?"*arrJ.

Dat heeft WD-Kamerlid Jeanine Hennis-Plasschaert woensdag
gezegd. Na extra juridi.<ch advies van het bureau wetgeitiitg va* de
ïweede Karn*r is ze er van cvertruiud dat de wet die minister F,ieï

Hein Donner (Binnenlandse Zaken) naar de Kamer had gestuurd,
door de beuge! ken.

Deugdelijkheid

Dntr de aanvaftkeiijke twijfels vafi d* VVil was er gesn Karnermeerderheid om de *eí{íttg al le
regelen voordat Tweede en Eerste Kamer ermee in hadden gestemd.

Nu de iií;eraien zich hebben iaten overtuigeíi van de {leug*eii.jkhekl var: de vret, zullen ze *eir
vor:rstel uan CroenLin'*.s ,tni deze later te labn ingaan niei ,;leunen.

CDA en PW zijn dit ook niet van plan, dus kan dit voorstel niet op een meerderheid rekenen.

Eerdere berichten

. Burgemeester Gouda krijgt steun van raad

. Afgewezen kandideat alsnog naar politieschoo!

" Onlrv! kke! i n gsprcjeci llawagede v ertraac,*
. Adopiie uit Haïti weer mogelijk
. Schippers betreurt onjuist informeren Kamer
" Verhag*r' ?raal íy:,e\ ïurkile over hande i en EL"J

. L.eers benoeirt Harry Pat,l tr:i, interim bi1 C*/,r

. 'Missie Uruzgan had zichtbaar effect'

. Kamer debatteert toch nver schr"rldencrisis
' PvdA'er rïci.-.nt linkS t0t SJ:.rc,1..'\,eíí.inE
. D66 wii ínteiflationaal miiieugerechtshof
. Kamp krijgt nog geen gehoor EU over migratiezorgen
' \ /D t\,rljÍelt *iet aan crtalhankeliikheid anrlerzoek CO4,
" <arner steunt nieuwe verlengínp rnrsti* Libië

:. Ambassade Libie mogelijk begin oktober open
" Cinduidei!jk wat miliarden vooi tni'rovatie opiever-i;r"l'

" Wilderc heeii geen zin in evaluatte tjebat
. SP en PW tegen verlenging missie Llbië
. 'Pgb goedkcper dan kabinet denkt'
. ?vdA-ieden willert v*r*tettwktg ïsinnen perr"11

. Oppositie in verzet tegen bi.lstandskorting

. 1::: t*:;1. r:.,.:1,,:.:'.,.jr:,1:- :.ï-)-;:.:':. i:V::: :..'.rjf i í.itl

. P'!1V {i*n'",laag eici aftre,len Van Aarlsen
' \4lD vei'r.:i-rtrr,rst over siluaiie i-ri; COA
.'Zorgverzekeraars moeten selectiever inkopen'
. 'Enkel sulrsidie voor actieve boeren'

" 'lsra*i mcài bour#b6*liLi'r ierug*raai*n'
. Leers k4kt nog eeils naar zaak-Mauro
. Verbod op misleidende loterijreclame

lrttp:i/u'ir.w.nu.nl/politiekl2627915/kamer-iaat-tlviifels-id-w-et-r,aren.i-rtn.il 29-q-20t1

;ata.tt*
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Dinsd*; 1i oktober 2A11. liei ia*isie ni*uw* het eei-rqi ap MU nl

§emaat ontev{*den met eaffipa*< lD-kaant daor
Donner
Last$te upriale: 11 *kl*h*rteil 1S:33

nËN HÀA§ - §en gr*:ot deetrvsn de Ëerste Kaxmer §s cntevreds§ $vër de wljee w*;
rnini*ter Fiet tr-lein Sonner {§innenlands* Xaken} de kwestie m*t d* lB-kaart d*nk
§*gm*r:.

"Dit voorstel is niet het goede voorstel op het goede moment",
Cierrii H*ldijk van de §GF. ilij z*u *et vrretslj*oi-qt*l aan *en
meerderheid Kunnen helpen. Tot nog toe tqken aiieen CDA, V
PW echt voor het plan te porren.

Andere part-tjen kenschetsten de plannert waanril*e *r:nri*r rle

lD-kaart wil terugdraaien, als'arrogant' en'onbehoorlijk'.

Ëola: NU.nilPeter Vefnoeven

/i;1
I j/
"_," f.r.-::.3&

' ili'

;,,i.§.l ,:.\ ,j,iir ,.r..lj

,;_-:-t; rí1r r

:+"
-à s{4'

Ëorrlaro t-.arÈr.ttt*rr

Vamdaag

" 
rr.-,;r:":::1 ir:j_1.:-1.! *:. - - ta:).;a.,.^

. Kamer mogelijk terug van reces voor EU{op
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Eerste idamer stemt in met l,oorstel ID-liaart weer
betaald te inaken
:i:,,::rr.ti:.r.r,.:: De Eerste Kamer stemt in met het
nretsYoorstej rarr urilrisier Domer our brLigtrs l: ,'. Peier rittl i1i'i l;l(Èg

we-et te laten betalcri r txrr rie identiteitslraiirt.

ScP-scnator Gerrit Holdijk stemde voor het plan, wat Donner aan een nipte rneerderheid

hielp. Dit n1el.1t NU.nl.

l)ulttltf \ ili ,ir 'i-weede Kanrtr tr ai van te o\erlltigrn rirl {lc ID-kaaft \{eer betaairi ltoci
worden, maar de Hoge Raad stak daar een sto\e voor en de kaart werd weer gratís. De

nrinister vond dit een te qÍote aanslag op de schatkist en kvam met een plan om toch rvettill
gelt'l voor de kaar-t i e li ii!.en.

Holdijk noemde het plan virn l)onner er:rder "niet het goede voorstel op het goede

utolltent".

De minister wil ranaf de oag dat hij z'n plan indiende, 22 september, het geid dat niet is

betaald l-oor identiteitskaarten met terugwerkende kracht innen, ook al moest het voorstel
rorlclocrbeideKamen.Ol:de...,,r...:! i1i-.,.-i. ..: .t:-.lstaatdittrlsvolgtverrrixiiri:

"De rcgering heeft woensdag zr september zorr een wetsvoorstel ingediend bij
de T\veet{e Kamer.marin een rrettelijke grondslag r.ordt getreöertl vcor de

iretíing van rtrirtt:rr (ieges) r'or:r de Ntririiiiucise idetrtiteitskiteii. lii-1iei: rir: rvet

door het parlement wordt aanvaard, zai cieze met terugrverkenrie iuacht in
werking treden met ingang ran zz september zort.
Dc iioge Raad ocxleeide in zijn uitspr:laii lirt tl septernber zort drrt d.e hurriige

t:iiinrislag voor ir,Si,siii:lling van de idenliii,iiskaari: niet deugdelijk is. Mt'L het

u,etsvoorstel repareed minister Donnerran Binnenlandse Zaken en

Koninkrijksrelaties dit gebrek. Dit betekent dat burgers met ingang van

rionclerdag z: si)pteÍll)et 2o11 weer gcvrairgd zal u'orden om ltgas [. l]rinlen
..rrtl de identiteilsi.:;iri rl."

'.:4.i. Ë|:il , : I.r.;. ,:1.1.,1.1ir'' l::,: : :: :r l -..,,ri-:. !t;i-tf:i! f,1iji.,..i-.: : :l
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§e §erste Ka*rcr §'leeft § Í *ktcb*r Ër:gc*tered met dc reparat§ew*t
vron de lD-kaart. F{lerd*cr sï}§gen gerneearten we*r geld vragën
voor het verstrekken van de lD-kaart.

ïrrlij infcrmeren g*m*cnten sp ueer k*rte iermijn nader in e*n led*nbrlef"

ilaerin i* spge$*rír*í.t een wijziging van d* l*gesveroreiening die de
gemeentelijke regelgeving in overeenstemming brengt met de nieuwe

wet.

Meer infsrmatie
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1 Samenstelling:
Leden: Dijksma (PvdA), voorzitter. Van Beek
(WD), Van der Staaij (SGP), Koopmans (CDA),

Van Bochove (CDA), Aptroot (WD), onder-
voozitter, Smilde (CDA), Paulus Jansen (SP),
Ortega-Martijn (ChristenUnie), Brinkman
(PW), Van Raak (SP), Thieme (PvdD), Dibi
(GroenLinks), Heijnen (PvdA), Elissen (PW),
Monasch (PvdA), Schouw (D66), Marcouch
(PvdA), De Boer (WD), Hennis-Plasschaert
(WD), Lucassen {PW), Verhoeven {D66} en
GrashofÍ (GroenLinks).
Plv. leden: Van Dam (PvdA), Van der Burg
(WD), Dijkgraaf (SGP), Sterk (CDA). Bruins
Slot (CDA). Van der Steur (WD), Knops (CDA),
Jasper van Dijk (SP), Houvoet (ChristenUnie),
Van Klaveren (PW), Rik Janssen (SP),
Ouwehand (PvdD), Van Gent (Groenlinks),
Kuiken (PvdA), Fritsma (PW), Vermeij (PvdA),
Pechtold {D66}, Wolbert (PvdA), Van Nieuwen-
huizen (WD), Taverne (WD), Bontes (PW),
Hachchi (D66) en Vooriman {GroenLinks}.
2 Samenstelling:
Leden: Van Bommel (SP), ondervoorzitter, Van
der Staaij (SGP). Albayrak (PvdA), Verburg
(CDAI, voorzitter. Ormel (CDA), Ferrier (CDA),
Nicolaï tWD), Eijsink (PvdA), Van Dam (PvdA),
De Roon (PW), Jansen (SP), Ten Broeke
(WD), Ouwehand (PvdD), Wiegman-van
Meppelen Scheppink (ChristenUnie), Bontes
(PW), Groot (PvdA), Braakhuis (GroenLinks),
Nieuwenhuizen (WD), Schouw tD66), El
Fassed (GroenLinksl, Hachchi {D66) en
Dijkhoff {WD).
PIv. leden: lrrgang {SP), Dijkgraaf {SGP),
Jacobi (PvdA), Haverkamp (CDA), Bruins Slot
(CDA), Omtzigt (CDA), Azmani {WD}, Samsom
(PvdA), ïmmermans (PvdA), Elissen (PW),
Hennis-Plasschaert (WD), Thieme {PvdD),
Voordewind (ChristenUnie), Driessen (PW).
Dikkers (PvdAl, Dezentjé Hamming-Bluemink
(WD), Van Veldhoven (D66), Van Tongeren
(GroenLinks), Pechtold (D66), Huizing (WD) en
Kortenoeven (PW).

ksl'25164-41
lssN 0921 - 7371
's-Gravenhage 201 1

Reisdocumenten

VERSLAG VAN EEN ALGEMEEN OVERLEG
Vastgesteld 19 mei 2011

De vaste commissie voor Binnenlandse Zakenl en de vaste commissie
voor Europese Zaken2 hebben op 27 april 201 1 overleg gevoerd met
minister Donner van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over:
- de brief van de minister van Binnenlandse Zaken en Konink-

rijksrelaties d.d. 14 februari 2OI I over de implementatie van
de EU-verordening betreÍfende de normen voor de veiligheids-
kenmerken van en biometrische gegevens in door de lidstaten
afgegeven paspoorten en reisdocumenten 125 76,4, nr. 45);

- de brief van de staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties d.d. í8 maart 2O1O betreffende vingeraf-
drukken in Nederlandse reisdocumenten 125 76,4, nÍ. 42li

- de brief van de minister van Binnenlandse Zaken en Konink-
riiksrelaties d.d. 27 apral 2011 betreffende reisdocumenten
(t.b.v. AO 27 april 20Í 1) (25 764, nr. 64).

Van het overleg brengt de commissie bijgaand woordelijk geredigeerd
verslag uit.

De voorzitter van de vaste commissie voor Binnenlandse Zaken,
Dijksma

De voorzitter van de vaste commissie voor Europese Zaken,
Verburg

De griffier van de vaste commissie voor BinnenlandseZaken,
Van der Leeden

Tweede Kamer, vergaderjaar 2A1A-2O11, 25 764, nr. 47



steeds dezelfde problematiek. De staatssecretaris wilde indertijd geen
verificatie bij het aÍhalen van het paspoort, omdat dat plaatsvond bij de
aanvraag. Men stuitte op precies die vragen waar we nu ook op stuiten.

De heer Heiinen {PvdA): De minister heeft de consequentie getrokken in
de zin dat hij stopt met de opslag. Hij meldde tussen neus en lippen door
dat hij niet verwachtte er in deze kabinetsperiode tot 2014 op terug te
komen, waarvan akte. Blijft over dat wij een paspoort laten aanmaken met
daarin vingerafdrukken, die in mogelijk 2Otot25Yo van de gevallen niet
kloppen indien het tot verificatie komt. Dat is op zich zo ernstíg, dat het
aanleiding geeft tot veel meer vragen.

Minister Donner: Het gaat er niet om dat ik stop met de opslag. lk
constateer dat opslag op dit moment vanwege de stand van de techniek
niet geschikt is om te gebruiken voor verificatíe. Om dezelfde reden is
opslag niet bruikbaar voor identificatie. Dat is de kern van het probleem.
De discussie over de aanwezigheid van de vingerafdrukken in het
paspoort voeren we hier niet. Die is bepaald door de Europese veror-
dening. Deze wordt toegepast door alle landen, behoudens de landen die
een «opt out» hebben op dit vlak.

Mevrouw Hennis-Plasschaert (WD): Misschien helpt míjn vraag om de
onrust weg te nemen. Kan ik er van uitgaan dat de miníster het met ons
eens is dat het noodzakelijk is dat we de EU-dimensie erkennen als het
gaat om de kwaliteit en integriteit van de vingerafdruk? Er is behoefte aan
Europese samenwerking en Europees onderzoek in dezen.

Minister Donner: Dat kan ik bevestigen. Dat heb ik ook in de brief
aangegeven. lk wil me in de eerste plaats ríchten op de ontwikkeling van
de techniek en de internationale standaardisatie van zowel de opslag als
het gebruik van de gegevens. Daarom is het juister dat ik nu concludeer
dat als we de vingerafdrukken niet voor verificatie kunnen gebruiken, we
ze dan ook niet moeten opslaan. Anders is de verleiding te groot om ze
toch te gaan gebruiken. Hoewel ik het risico erken dat door de heer
Grijpink is opgevoerd, ben ik van mening dat dit onvoldoende is om zelfs
decentrale opslag te rechtvaardigen. Doorgaans heeft iemand die wordt
verdacht, zijn tien vingers bij zich om aan te tonen dat eventuele andere
vingeraÍdrukken niet kloppen.

Mevrouw Ortega-Martiin (ChristenUnie): Die víngerafdruk is ook
opgenomen ín de chíp. lk ga naar de VS en de opgeslagen vingerafdruk
blijkt niet te kloppen met mijn vingerafdruk. Wat gebeurt er dan? Hoe
kunnen we ervoor zorgen dat de juiste vingerafdruk in het juiste paspoort
terecht komt?

Minister Donner: Op dit moment zorgt de stand van de techniek ook in de
VS voor dezelfde vragen. Daar maakt men een andere politieke afweging.
Ook als ze niet in het paspoort staan, geeft men zijn vingerafdrukken af bij
binnenkomst. Deze gegevens worden gebruikt voor controle en verificatie.
lk kies er nu alleen voor te focussen op de vraag hoe de techníek kan
worden verbeterd om de weergave zo goed mogelijk te maken. Daarnaast
wil ik zorgen dat het foutpercentage heel geríng is, als deze afdruk
massaal en machinaal wordt vergeleken met een latere afdruk die wordt
gemaakt. We moeten altijd rekenen met een gering foutpercentage, omdat
het om massale processen gaat.
Om de vingerafdrukken uit de nationale lD-kaart te halen is een wetswíj-
ziging nodig. Dat is een kwestie van het wetgevingsproces. Tot dat
moment zal de wet eisen dat ze in de lD-kaart worden opgenomen. lk zal
voor deze opslag hetzelfde beleid voeren als met betrekking tot de
paspoortgegevens.

I
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Mevrouw Hennis vroeg waarom in het paspoort niet de namen van beide
ouders worden vermeld. Daar ontstaan precies dezelfde vragen. Zodra de
namen van beide ouders in het paspoort van een kind worden opgeno-
men, ontstaat een situatie die ik wil voorkomen. Een ouder die niet het
gezag heeft over het kind, neemt het kind wel mee voor uitreis. Dat kan
kidnapping zijn. Ook moet het paspoort dan iedere keer worden gewijzigd
bij besluiten over het gezag. We hebben besloten dat het kind niet meer in
het paspoort van de ouders kan worden opgenomen. Om dezelfde reden
is het ook niet verstandig om de namen van de ouders in het paspoort van
het kind op te nemen. De overige mogelijkheden op het punt van
grenscontrole ken ik niet. lk zou moeten nagaan op welke wijze dit soort
situaties kan worden voorkomen.

Mevrouw Hennis-Plasschaert (WD): Dank aan de minister voor zijn
antwoorden over de nationale lD-kaart. Het is goed dat we een wetswij-
ziging gaan doorvoeren. Heeft de minister al enig zicht op een termijn?
Wordt de wiiziging voor de zomer ingediend? lk zie graag op korte termijn
de mogelijkheden voor grenscontrole tegemoet. ls dit índerdaad de
internationale geboorteakte of hebben we daarvoor nog andere
mogelijkheden?

Minister Donner: Dat zoeken we op. Voor de wetswijziging moet ik
nagaan in welke en in hoeveel wetten het speelt. Dat is nu een slag in de
lucht. Als ik het praktisch en snel kan oplossen via een AMvB of andere
regeling, heeft dat prioriteit boven het regelen bij wet. De nationale
lD-kaart wil ik snel aanpakken, maar ik kan nog niet zeggen hoeveel tiid
dat vergt.
De heer Schouw vroeg van hoeveel mensen er nu vingerafdrukken zijn
opgeslagen. Volgens onze berekeningen zijn dat er ongeveer vijf milioen'
lk heb aangegeven wat de belangrijkste punten zijn om wel te besluiten
vingeraÍdrukken te gebruiken voor verificatie. Mevrouw Ortega wees op
het OM en de mededeling van de heer Moraal bij de hoorzitting. Het is
volstrekt terecht dat hij zei dat het OM ten behoeve van de opsporing de
vingerafdrukbestanden van de paspoorten niet nodig heeft. Daar zijn de
bestanden ook nooit voor bedoeld. Daarom staat in de wetgeving ter zake
dat informatie uitsluitend gevraagd kan worden door de OvJ, ten behoeve
van de vaststelling van de identiteit van een verdachte. Het mag ook als
het gaat om een onderzoek in geval van een misdriif, waarvoor voorlopige
hechtenis is toegelaten. De problematiek van de techniek zoals die zich nu
voordoet, maakt de bestanden niet geschikt voor ídentificatiedoeleinden,
dus kan dit punt worden geschrapt. Blijft dat ik uit eigen ervaring weet dat
het OM indertijd, toen dit werd overwogen, aangaf dat als de afdrukken
werden opgeslagen ze wel toegang wilden hebben, ongeacht wat de heer
Moraal nu zegt.
Nederland kent de toegestane uitzonderingen volgens de Europese
verordeníng. Het aantal paspoortaanvragen van kinderen onder de twaalf
jaar heb ik niet paraat. Dat zoek ik uit. ln de Europese verordening zit een
foutmarge van 1Yo waarbij geen vingeraÍdrukken kunnen worden
aÍgenomen. Bij mijn weten valt tot nu toe het aantal gevallen waarbij in
Nederland geen vingeraÍdrukken kon worden opgenomen onder de 1%. lk
zal nader antwoorden in het licht van de uitzonderingen die in de
verordening staan en aangeven in hoeverre dat in Nederland wordt
toegepast.

Mevrouw Ortega-Martiin (ChristenUnie): Het is goed dat de miníster dit
uitzoekt. Wanneer krijgen we deze informatie?

Minister Donner: Dat is een kwestie van de verordening nakijken. Als we
de informatíe hebben, kan het vrij snel. De informatie over afgifte van
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DEN HAAG, VR 23 SEP í í - ls de lD-kaaÉ nu gratis of toch niet? Sinds minister
Donner afgelopen woensdag een spoedwet heeft ingediend, moeten we a
blijkbaar weer betalen. Onlangs bepaalde de Hoge Raad nog dat de lD-kaaÉ
gratis is.

Een maand geleden kostte de lD-kaart nog ruim 43 euro, maar na een uitsoraak van de
Hoge Raad begin september, werd de kaart gratis. Minister Donner kondigde
woensdagavond aan de wet te willen wijzigen, waardoor mensen net als voorheen weer
moeten betalen voor de kaaft. Donner wil de wet met terugwerkende kracht laten ingaan
per 22 september,

Donner heeft de Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) opdracht gegeven per
direct weer geld te innen. Nog langer de iD-bewijzen gratis uitdelen, zou namelijk een
financiële strop van enkele honderdduizenden euro's per week betekenen, vreesde Donners
ministerie. Sinds de kaart sinds 12 september kosteloos was te bestellen, dienden 111.000
mensen een aanvraag in, 86.000 meer dan normaal.

De VNG is blfi met de spoedwet van Donner, maar vele gemeenten niet. Zo vindt
burgemeester Dijkstra van de Limburgse gemeente Weert het vooral onduidelijk voor de
burger, zei hij donderdag op Radio 1. Burgemeester Verhoeven van de gemeente Leudal
vindt principieel dat identiteitskaarten gratis zouden moeten zijn.

Zijn streekgenoot Clemens Meerts is het volledig met hem eens. Meerts (WD-lid van de

lrttp ://www.ravagedigiÍaal.oryl 201 1 nieuws/s ep I 23 I nw sphp 23-3-2412
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gemeenteraad van Maasgouw en tevens lid van provinciale staten) is de advocaat die al
jaren strijd tegen gemeentelijke heffingen. Hij is de man die 12 september een overwinning
haalde bij de Hoge Raad, die bepaalde dat de lD-kaart voortaan gratis zal zijn. Het is dus
maar een kort feestje geweest.

Meerts zegt dat hij eigenlijk wel blij is met de nieuwe wet van minister Donner. Hij kan er
meteen een procedure tegen beginnen. Volgens Meerts kan het helemaal niet om van de
ene op de andere dag weer geld te vragen voor de kaarten, daarom start hij meteen een
nieuwe procedure. HU begrijpt wel dat de praktijk anders zal zijn, daarom roept hU iedere
burger op om meteen bezwaar te maken tegen de kosten van de aanschaf van een
identiteitskaa rt.

De Haagse wethouder Ingrid van Engelshoven (Dienstverlening) vindt het vreemd dat aan
de gemeenten is gevraagd om de wijziging per direct door te voeren. Donner heeft alleen 

Inog maar een wetsontwerp ingediend en de wethouder vindt het wel zo netjes om het
oordeel van het parlement af te wachten. In Den Haag blijft de kaart vooralsnog gratis, al
krijgen aanvragers wel een brief waarin staat dat mogelijk een rekening volgt.

Ondertussen blijft Donner volhouden dat ffie van vingerafdrukken voor het verkrijgen
van een ID-kaaft nog zeker anderhalf jaar verplicht zal blijven. Ondanks zijn toezegging
eind april van dit jaar om daarmee "voor nu" te stoppen omdat ze in minstens 25 procent
van de gevallen niet overeenkomen met die van de dragers van de paspoort- en lD-kaaft-
documenten. Dat kan naar zijn zeggen domweg niet anders omdat het wijzigen van de wet
ten aanzien van de ID-kaart nou eenmaal zoveel tijd in beslag neemt.

o Meer nieuw§

Geef je mening:

N,?T.,i
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Verstu u r

H. van Wegberg - September 24,2O7L - 05:06 am
Het is gewoon te gek voor woorden.Afgelopen week was iedereen verontwaardigd over de
aanslag op het gerechtsgebouw in Amsterdam. Men sprak over een aanslag op de
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Ministerie van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijkrelaties

> Retouradres pos$Es 20011 2500 EA Dcn Haag

De voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-GëneraalPostbus 2oolg wlrs'oql
2500 EA Den Haag

Sóedeldoekshaven 2@
ZS11 EZ Deh HÈà!
postbus 20011
2500 EA Den Haag
wwuminbzknl

Kenmerl«
BPR2011/U528s9

Datum 19 mei 201I
Betrcft Reisdocumenten

S,*;n*.,"'

In het Algemeen overleg van 27 apríl Jt heb lk toegezegd uw Kamer nader te zulleninformeren over de wljze waamp ultvoerlng zaÍ worden gegeven aan de beslultendie lk heb aangekondigd in mijn brief van io aprit z0Irr, Hbronder treft u dezeÍnformaHe aan.

lffct- en rcgelgevlng

. Opslag vingerafdrukken in de reisdocumentenadministratle

om het op korte termijn mogelljk te maken dat de vingerafdrukken die wordenopgenomen brj net aanw?rgen van Nederrandse reisdocumenten (waarcnder deNederrandse idenutertskaart) nlet meer bewaard worden Ín de rersdocumenten-
administratie zaÍ in de paspoorturtvoerÍngsregetngen 

de bewaartermijn van ditpèrsoonsgegeven worden gew§zigd, Tevens moet daarb! urtvoering wo.aengegeven aan de ArchÍefwef.

De PaspoortuÍtvoeringsregeringen zrjn ministeriëte regeríngen, In tegenstering totde andere aanvËaggegevens zullen de vlngeraffrukken nlel ll jaar wordenbewaard maar sredrts in het Reisdocumenten Aanvraag- en Archiektauon (RAAS)worden opgesragen tot het moment dat de uitreiking van het reisdocument daàrrnls geregistreerd. In het RooS bruft wel het admlnÍstrareve gegeven aanwezíg ofvanwege de reeftfid van de àanvrager dan wer vanwege een permanent oífljderukgebrek er geen vingerafdrukken bs de aanvraag zÍjn opgenomen2,

1 TK 2010-201L,25 764 nr 46.'op grond van de Eurooese:ï_o,.-dï!lq,*old3l 
Seen vjngerafdrukken in het documentopgenomefl indien de aànvrager;onger dan 12 laar is,iísóàiailkk;-;ï;ËËi!'i;ai"i;;ËoË;";'J;;ï, j?:,r,r'iji?x,""ï!?liiiïï.ïï1uni,
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Pana',er aan de wiJziging van de paspoortuitvoeringsregeringen 
zar ik eenwetgevingstraJect tn gang zetten om de paspoortwet te r4ruzigenf waardoor dewettelijke grondslag orn vingerafdrukken rn de reisdocumentenadminiskatte op teslaan, komt te veryallen.

" Opnemen van twee in plaab van vÍer vlngerafdrukken

Geret op het bestuit om voor nu te stoppen met de opsrag van de vingerafdrukkenin de rersdocumentenadministratie is het ook ,rng"*".an om niet tanger viervingerafdrukken op te nemen bg de aanvraag van een rersdocument, voístaan kan0 worden met de twee víngerafdrukken dre op gmnd van Europese regetgevrngverp{rcht zijn voor de opsrag in de chÍp van het reisdocumeni. o* o*u wíizig,ng terealiseren zal de paspoortwet eveneens worden aangepast.

' Andere wettetíjke grondsrag voor de Nederrandse identiteibkaa*

De Paspoortwet wordt ook gewijzígd in veÉand met het besluit om de NederíandseidentitertskaaË daarin niet meer de formere §t,rus yan reisdocument toe te kennen,De Europese verordenings is dan niet meer op de Nederrandse identitei*kaaÉ vantoepasslng' Zodra de Paspoortwet is gewljzigd, vervalt de europese els dat de chipIn de identiteitskaart lwee vingerafdrukken bevat. Het opnernen vanvrngerafdrukken bij de aanvraag van de Nederrandse rdentiteitskaart kan danbeëindigd ri/orden,

Ik streef er naar het wetsvoorster iot wijziging \ran de paspoortwet Ín verband metde hiervoor genoemde wijzigingen medio 2012 aan de Raad van state \ran hetKoninkrffk voor te leggen, Bij nader inzÍen zuren de wrjzrgingen níet wordengecombineerd met de aanpassíng van de wet die voorvroetiuit het voornemen omde geldigheidsduur van het paspoort te verrengen tot roJaar. DiË om te voorkomendat de lnwerklngtreding van de geldigheidsduur van 10 jaar veÉragíng oploopt.

Technische aanpassín gen Reisdocurnenten Àanvraag - en Archíefistation(nea51

Aanpa§sing van de pàspooÉdtvoeringsregeringen 
Ís niet vordoende om voor nu tekunnen stoppen met de opslag van ae vlrigerararukken in de dlgítale decenbmlereísdocumentenad ministraties ('*AS-en), Daaruoor moet ook de prog ramrnatuurvan het RAAS worden aangepast. Dat gaat in twee fases gebeuren.

Datum
19 mei 20tl
l(enmerk
BPR2011/U52889

3 verordening ÉG nr,444/2oa9 van het Europees paflement en de Raad van 2g mei 2009 torw,zr'rng van verordenrna (EG) nr. zzszlzotíiían ae naua betreffende normen voor de
;:};*ïtjI::T,§ï,* è" Éiom"tl;;ffi;#;"J.:n door de ridsraren aFgeséven
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Eerste fase

In de eerste fase wordt de programmatuur aangepast zodat van nieuwe aanvragende vÍngerafdrukken worden gewist nadat de uitrerktng van het reisdocument isgeregístrèerd' De verwachting i5 dat deze aanpassing van de prcgrammatuur
binnen enkeÍe rnaanden gereed za! zlJn.In de komende weken begrnt het testenvan de aangepaste programmatuur. Ars de testen posrtiet verropen, dat wlr zeggendat er geen fouten worden ontdekt, dan wordt de níeuwe programmatuur op aile(rulm 600) M,AS-en geïnstalreerd. Zoals gebruikersk bij aanpassrngen van deprogrammàtuur gebeurt dat niet bij alle RAAs,en tegerfik. om rislco,s te voorkomenwordt begonnen met een beperkt aantal RAAS-en. vàroopgout goud. dan vorgt derest,

In deze eerste fiase wordt voor het verwrjderen van de vingerafidrur*en van níeuweaanv.ger gebruík gemaakt van een zogenaamde standaard ven,ijder-
functionaÍrtert, Dlt kan zoars hiervoor rs aangegeven, relatief sner en met eeneenvoudige aanpassing van de programrnatuur worden gereariseerd. Het gebruikvan deze functionafiteit voorzret níet in de veÍfijderhg van mogetgke sporen inlogbestanden, buffers, etc. Dat zal ln de tweede fase worden opS"p"kt.

Tweede Ë,se

In de tweede fase moeten ook de vingerafdrukken die slnds junl 2009 zUnopgeslagen worden verw$derd ult de relsdocumentenadministratie, Ik vind het nietvoldoende om dat !e doen met de standaard verwÍjderfi.rnctÍonalrtert Immerssporen van de gegevens kunnen zich nog bevinden in rogbestanden, bufferc, etc.Daarom heeft het mrnrsterre van Binnenlandse Zaken en Konrnkrrjksreratres (BZK)het bedríjf Morpho BV4) dat het Eechnische beheer uirvoe,t van de RAAS-enopdracht gegeven deskundrgen te raadpregen, DeskundÍgen van Fox-ITs zijn reedsmet dir werk gesÈaÉ' Zij zuilen de programmatuur ondeaoeken om na te gààn
waar sporen van de gegevens kunnen ziJn opgeslagen en zulten adviseren over dew$ze waarop de programmatuur kan worden aangepast om de sporen van degegeven§ te verwijderen. Fox-rr zar ook een testkader reveren om met testen tekunnen nagaan dat de sporen van de gegevens zfin verwljderd,

De ulLvoerÍng van dlt onderzoek gaat langere tiJd duren en zal naar ik venryachtniet eerder dan eind 201l,/begin 2012 zrjn aserond, Nadat het onderzoek gereed
is, kan worden bepaard welke aanpassingen er rn de programmatuur nocrg ziJn.Ik wtjs erop dar de rorare verwfdering van de g"g"r"n-;;;;;-,,,o"t 

sebeurenwaarbÍJ de MAS-en wel operatloneel moeten bti3v€n, omdat anders de continuiteitvan het àanvraag- en uitgifteproces in gevaar komt

a Dlt bedríjf heette voorhëen Sagem Identification.' Fox-rr ís een IT securrtr r.àriiïöe-Ëil;:ïilË'ii." zijn her ontwíkkeren van oprossingenvoor het beschermen *í:f:::p.:liiÀï", r,Ëi'rïà]i"ren vèn dÍsitate recherche onderzoekenen het leveren van bevei[o.ingsexpertise iri de ro.m-ran àudits, Ínanaged secur§ servicÈs,consutta ncy en traininsen -(*ífu 
;i6;: ità;):-' "" " "

DÉtulrl
19 mèi 201t

l(enmerft
BPR2OIUU52889

fl
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overigens merk ik op dat dit onderzoek naar de wíjze waarop gegeven§ uÍt dedigitale decentrale reisdocumentenadministratles kuonen worden verwiiderd nretalleen wordt urtgevoerd vanwege het besruit om voor nu te stoppen met de opsragvan de vingeraHrukken. Het onderzoek is ook nodig omdat vanaf 1 .ktober 2012de bewaarte*nrjn van 11 jaar ver{oopt van de aanvragen die sinds 1 0ktober 2001in de adminlstratle zljn opgestagen. Atle aanvraaggegevens moetefl dan uít dedÍgilate reisdocumentenadrnlnistrafl es worden verwiiderd.

Overige punten

Informatiq richting uitoevende instanties

op vrÍJdag 29 aprír 2011 zÍjn de uitgevende lnstanÈies geïnformeerd over debesluÍten ten aanzien van de opsÍag van de vingerafdrukken Ín de decentralereisdorumentenadministraue en een toekomstige andere wetterijke status van deNederlandse rdenflLeitskaart. In de nieuwsbrief wordt ook aangegeven wat dezebesluiten nu concreet betekenen voor het aanvragefl en uitgeven van derelsdocurnenten,

Het lid ortega-MaÉijn vroeg ín het AÍgemeen overleg hoeveel relsdocurnenten
op basis van de uitzonderlngen van de EU-verordening inzake biometrte in derelsdocumenten zijn uitgegeven zonder vingemfdrukken, Het antwood daarop isaÍs volgt,

De Europese verordening kent urtzonderingen voor het opnemen vanvingerafdrukken, te weten:
a) voor kinderen Jonger dan ÈwaatfJaar;
b) voor personen bij wíe het opnemen van vingerafdrukken fysiek onmogeríjk is.rn de periode van 21 september 20096 tot en met 2g aprir 2011 zÍJn er ruim4'800'000 paspooften en Nedeíandse identíteÍtskaarten aangevraagd voorpersonen boven de 12 jaar. In ca 49,000 gevarÍen betrert neiaanvËrun uunpe§onen waarbij het fiaiek onmogeríjk is gebreken vÍngerafdrukken Jp te nemen,Dat is ca to/o, rn de perrode van 21 ,.pr"rb.. zoagT rit ;;r; ;rir 2011 ziJner ruim 640,000 pàspoort€n en Nederlandse ideniltertskaarten aangevraagd voorpersonen onder de 12 Jaar

Kostel opnernel van vlnoerafdrukken

Over de kosten memoreerde het lid Herjnen de brief yan de voormalige
staatssecretaris. van BZK van 17 maart 20108 en vroeg naar de stand van zaken.
%
6 van 28 juni tot 21 seoten
, yinge-ryfdrukk"n ,itg"g",lïï 

2009 zijn alleen diplomatlèke- en díenstpaspooÉen rnet

, iËïffiír.5,.di{ti':Jf:ffi:200e 
zun arreen dipíomatieke- en dienssaspooÉen Ínet

Datuiil
19 met 2011

l(onmérlí
BPRzoIuu52889
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Het door de voormarige staatsecretaris van BZK aangekondígde onderzoek (hetzogenaamde bandbreedteondezoek) is uÍtgevoerd en heeft inderdaad Iangergeduurd dan was gepland. Dít is veroorzaakt door de ttjd dle net heeft gekost voorde gemeenten om de noodzakerjke gegev€ns op te reveren en de tijd dre daarnanog nodlg was om de gerneentelijke gegevens te kunnen anatyseren, Tenstottehebben de gemeenten voor ae arronJrng van het onderzoek (eina ioro) gevraagdom eèn aantal aanvuÍlende berekenrngen, Daar is mee ingestemd. De uÍtkornstenvan het onderzoek zuílen nu de basrs zrJn vanoverreg tus§en het ministerre van

'ZK 
en de gemeenten. Dre besprekiwen moeten reíden tot een u,tspraak over demaximaÍe hoogte van de gemeenteliJke leges.

omdat de bespre*ngen nog moeten starten, zar het we*cht nret mogerb.k zfn deuitkomsten daarvan mee te nemen in de Jaarrfkse aanpassing van het Besruitpaspoortgerden op lJanuari 20L2 in verband met de indexering van de bedragen.De besrurtvormÍng over de reges door de R[ksrnínisterraad rnoet medio september2011 praatsvinden orn gerneenten. maar ook de openbare rÍchamen en de overigelanden van het Koninlsijlí ín staat te stellen tijdig hun Íegesrrerordeningen tewUzÍgen.

Beizen met ktnderen

Het lid Hennls-Plasschaert vroeg aandacht voor vaders en moeders van wre deachtemaam afrryijtt van die van hun kinderen. Indíen die aÍreen met hun kínderenreÍzen geeft dat soms probtemen bu controre aan de grens. Z[ vroeg of die ouders,met een verkraring afgegeven door de gemeente. kunnen aantonenlat z6 deouders van het kind zijn zodat zij aan OL qrens geen probtemen kriJgen,

Blnnen het schengengebied undt in beginser geen grenscontrore praats waardoorhet probreem bï het passeren van de bínnengrenzen zlch ntet voördo€t. passeert
men echter de buiiengrenzen, zowel bfl vertrek als binnenkomst, dan ls OeSchengengrenscode van toepassing.

Ten aanzlen van minde{arígen is onder meer bepiald dat de grenswachten namoeten gaan of de begereidende voíwassene het ouderrjke gezag over deminderJarige urtoeFent, in het btjzonder wanneer de minderJarige door srechts éénvolwassene wordt begereid en er ernsrse redenen bestaan om aan te nemen dat demlnderjarige onw€tilg is onttrokken aan het toezicht van de persoon of personendíe wetter§k het ouderrijk gezag over hem uitoefenen. Het Nederlandse bereid brjgrenscontrore rs dat van ouders nÍet wordt verwacht dat z|, standaard eenverklaring bu zích dragen waaruír het ouderrijk gezag brijkt of dat het kind onderbegeleiding met de aJleen reizende ouder de grens over rnag.

De waarde van een dergeriJke verkraring is ook betrekkelijk. Zodra de verkraring isaígegeven, kan de siruatie immers gewiJ'zigd ziJn. De Koninkrgke marechaussee, drede grenscontrore urtvoert, neeft toegang tot oe gegevens in de GBA. voor zover hetin Neder[and woonachtig personen betreft, kan geraadpreegd worden wie de ouders

Dàt!m
19 mei 2011

Kenmerk
BPR2o11/U5e889
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\ran h*. kind zun en of gegevens met betrekklng tot het ouderriJk gezag zunopgenomen' waar het de grensconrrore door niet schengenrandenbetreft. hanteertieder land zijn ergen regers bÍJ grenscontroÍe. Nederrand heeft daar geen ínvroed op.ouders doen er dan ook verstandq aan bij het consulaat van het desbetreffendenlet-schengenland dat ze wiilen bezoeken na te gaan of er bÍi grenspassage naastde rcisdocurnenten andere stukken moetën worden overregd indien hun kind eenandere achternaam heeft,

Er ls dan ook geen document waarmee ouders bu grenscontrole te ailen tiJdekunnen aanÈonen dat zij het gezag hebben over het meereÍzende kind. wel is hetzo dat een vorwassene de naam van de {gewezen) echtgenoot, echtgenote ofgeregistreerd partner in zijn of haar reisdocurnent kan laten opnemen. IndÍen de(gewezen) partner dezeÍfde achternaam heeft ars de meereizende kinderen kan datbijdragen aàn een vlotte grenspassage, ovedgens w, ik u er op wrJzen dat deEuropese cornmissie vóór 26 juni 20x2 l5 heifuropese parrement een versragmoet indienen over de voorschriften voor kinderen die afieen of onder begeteidingreizen en daarbij de buitengrenzen van de lidstaten overschrtJden.

Indien nodÍg moet de commíssie passende inrtiareven voorcteÍren terwaarborging yan een gemeenschapperiJke aanpak met betrekking tot de regersinzake de bescherrning van klnderen die de ouitengrenzen van de lidstatenoverschrijden.e Dat verslag en de eventuele initiatieven wacht ik at

De minister van Binnenlandse Zaken en KonÍnkríJksrelaties,

DËtUM
19 mel 2011

!(enmetk
BPRZo1yu5z889

J.P.H, Donner

L,Y:,t:y-"..:* (Eg) nr, a4a/20.Q9-yanher Europees parlement.en de Raad van 28 mei 2009 torwJztging wn de verordening (EG) nr, zZSUiíOïiín ae. naaa beheffende normen voor de
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